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Hutmanová: 
Ja by som sa chcela spýtať, detské ihrisko na ulici kpt. Nálepku malo byť financované 
z Nadácie SPP, ale v internetovom hlasovaní nezískalo dosť hlasov, preto bolo financované 
z Nadácie Tesco. Kde malo byť pôvodne umiestnené ihrisko financované z Nadácie Tesco? 
 
Mgr. Mokáňová: 
Hovoríte o dvoch rôznych projektoch. Jeden projekt bol v rámci Nadácie SPP tak, ako ste 
povedali, projekt bol spracovaný, bol vybratý medzi projekty, o ktorých bolo potrebné 
hlasovať a na základe hlasovania občanov sa ten projekt mohol alebo nemusel byť úspešný. 
Naši občania hlasovali tak, ako hlasovali, takže projekt nebol úspešný. Malo ísť o detské 
ihrisko, vyložene pre menšie deti a mal byť na sídlisku kpt. Nálepku. Ak si predstavíte ten 
vchod na to sídlisko, tak to terajšie ihrisko je vpravo od tej cesty, ako keď tam idete. To, pre 
menšie deti malo byť vľavo. Bohužiaľ hlasovanie ja som nevedela ovplyvniť, aj keď som sa 
snažila a išiel e-mail s oslovením aj na základné školy, na občanov, na zamestnancov mesta 
a myslím si, že aj na poslancov. Čo sa týka toho druhého projektu Projekt Tesco, je to 
zamestnanecký projekt a to ihrisko je umiestnené tak, ako sme pôvodne chceli. Tam nebolo 
potrebné hlasovať, projekt bol úspešný.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
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